



Certificate of Dissolution

Canada Business Corporations Act

Certificat de dissolution

Loi canadienne sur les sociétés par actions

ACE Aviation Holdings Inc.
Gestion ACE Aviation Inc.

Corporate name / Dénomination sociale

445736-6

Corporation number / Numéro de société

I HEREBY CERTIFY that the above-named
corporation is dissolved pursuant to section 211
of the *Canada Business Corporations Act*.

JE CERTIFIE que la société susmentionnée est
dissoute conformément à l'article 211 de la *Loi
canadienne sur les sociétés par actions*.

Hantz Prosper

Director / Directeur

2024-03-15

Date of Dissolution (YYYY-MM-DD)
Date de dissolution (AAAA-MM-JJ)



Form 17
Articles of Dissolution

Canada Business Corporations Act
(CBCA) (s. 210 and 211)

Formulaire 17
Clauses de dissolution

Loi canadienne sur les sociétés par actions
(LCSA) (art. 210 et 211)

- | | |
|---|---|
| 1 | Corporate name
Dénomination sociale
ACE Aviation Holdings Inc.
Gestion ACE Aviation Inc. |
| 2 | Corporation number
Numéro de la société
445736-6 |
| 3 | Solvency of the corporation
Solvabilité de la société
The corporation is not insolvent or bankrupt.
La société n'est pas insolvable ni en faillite au sens de la Loi sur la faillite et l'insolvabilité. |
| 4 | Authority for dissolution
Autorité pour dissolution
The corporation has provided for the payment and/or discharge of all of its obligations, has distributed all of its remaining property and is applying for dissolution under section 211.
La société a acquitté le paiement et/ou toutes ses obligations, a réparti le reste de tous ses biens et fait une demande de dissolution en vertu de l'article 211. |
| 5 | The person keeping the documents and records of the corporation for six years after the date of dissolution.
La personne qui garde les documents et livres de la société pour une période de six ans suivant la date de dissolution.
Sharon S. Hamilton
Partner, SVP Turnaround & Restructuring
Ernst & Young Inc.
100 Adelaide Street West
EY Tower
Toronto ON M5H 0B3
Canada |
| 6 | Declaration: I certify that I am a director or an officer of the corporation.
Déclaration : J'atteste que je suis un administrateur ou un dirigeant autorisé de la société. |

Original signed by / Original signé par

Ernst & Young Inc. as Court appointed liquidator,
Ernst & Young Inc. as Court appointed
liquidator, by Sharon S. Hamilton
416-943-2153

Misrepresentation constitutes an offence and, on summary conviction, a person is liable to a fine not exceeding \$5000 or to imprisonment for a term not exceeding six months or both (subsection 250(1) of the CBCA).

Faire une fausse déclaration constitue une infraction et son auteur, sur déclaration de culpabilité par procédure sommaire, est passible d'une amende maximale de 5 000 \$ et d'un emprisonnement maximal de six mois, ou l'une de ces peines (paragraphe 250(1) de la LCSA).

You are providing information required by the CBCA. Note that both the CBCA and the *Privacy Act* allow this information to be disclosed to the public. It will be stored in personal information bank number IC/PPU-049.

Vous fournissez des renseignements exigés par la LCSA. Il est à noter que la LCSA et la *Loi sur les renseignements personnels* permettent que de tels renseignements soient divulgués au public. Ils seront stockés dans la banque de renseignements personnels numéro IC/PPU-049.